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Protokół Nr 210/2024 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 10 stycznia 2024. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta - Paweł Przybyłek, 

Członek Zarządu: Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Zbigniew Wernik, Sekretarz Powiatu – 

Iwona Urbanowicz, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, 

Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Joanna Maksym, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w 

Nidzicy – Jacek Dłuski, p.o dyrektora ZOZ w Nidzicy - Anna Szypulska, Główna księgowa ZOZ 

w Nidzicy – Iwona Dwórznik. 

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

 

Porządek:  

I Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wydania opinii w przedmiocie wniosku 

o wydanie decyzji o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej polegającej na „Rozbudowie 

drogi powiatowej nr 1615N wewnątrz wsi Janowiec Jastrząbki” 

II Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego. 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie udzielenia dotacji celowych ze środków 

budżetu Powiatu Nidzickiego, na realizację prac remontowych, konserwatorskich oraz roboty 

budowlane, w ramach Rządowego Programu Ochrony Zabytków, Edycja 2RPOZ/2023; 

2. Przedstawienie informacji o projekcie uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie ustalenia 

na rok 2024 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych Powiatu Nidzickiego oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat, form i specjalności kształcenia. 

3. Wskazanie osoby upoważnionej do udziału w procedurze dokonywania oceny pracy dyrektora 

ZSRiO w Jagarzewie w zakresie przewidzianym dla organu prowadzącego szkołę. 

III Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

1. Omówienie wyników kontroli przeprowadzonej przez Wojewodę W-M w Starostwie 

Powiatowym w Nidzicy. 

2. Omówienie wyników audytu przeprowadzonego w Starostwie Powiatowym w Nidzicy. 

3. Informacja o kontrolach prowadzonych w domach pomocy społecznej. 

4. Przedstawienie skargi na pracownika ZOZ w Nidzicy 

5. Sprawy związane z funkcjonowaniem ZOZ w Nidzicy. 

6. Przedstawienie wniosku Inspektora Nadzoru Inwestorskiego dotyczącego nadzoru nad 

rozbudową budynku Starostwa o zwiększenie wynagrodzenia. 

IV Wydział Finansowy 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok.  

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2024-2034. 

 

Ad. I. 1 

 

P. Jacek Dłuski przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wydania 

opinii w przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na „Rozbudowie drogi powiatowej nr 1615N wewnątrz wsi Janowiec Jastrząbki”. 

Firma Robert Roman Mplan sp. z o.o. z siedzibą przy ul. Osińskiego 2/6, 13-100 Nidzica 

działającej z pełnomocnictwa Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy z siedzibą przy 
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ul. Kolejowej 29, 13-100 Nidzica, zwróciła się do Zarządu Powiatu w Nidzicy z siedziba przy ul. 

Traugutta 23, 13-100 Nidzica z wnioskiem o wydanie opinii w sprawie „Rozbudowy drogi 

powiatowej nr 1615N wewnątrz wsi Janowiec Jastrząbki”, zgodnie z art. 11b ust. 1 ustawy z dnia 

10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 

publicznych (t. j. Dz. U. z 2023r. poz. 162 z późn. zm.). Wymagane uzgodnienie jest wymagane 

jako załącznik do wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej. W 

związku z powyższym zachodzi potrzeba podjęcia niniejszej uchwały Zarządu Powiatu w 

Nidzicy. 

P. Lech Brzozowski stwierdził, że organizując przetarg nie mówiliśmy o ZRID. Zapytał, czy nie 

będzie żądania większej zapłaty. 

 

P. Jacek Dłuski odpowiedział, że w ramach postępowania oczekujemy ceny ryczałtowej i to 

projektant ma stwierdzić w ramach w jaki sposób można było to zrobić, czy w ramach budowy 

zwyklej czy w ramach ZRID. Nie zdarzyło nam się jeszcze, ze ktoś żądał wyższej kwoty za to.  

 

Więcej pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwalę Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wydania 
opinii w przedmiocie wniosku o wydanie decyzji o zezwolenie na realizację inwestycji 
drogowej polegającej na „Rozbudowie drogi powiatowej nr 1615N wewnątrz wsi 
Janowiec Jastrząbki”, liczbą głosów: 5 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 
 

Następnie, P. Starosta poprosił P. Dyrektora PZD w Nidzicy o przedstawienie informacji o 

stanie realizacji zadania jakim jest remont ul. Warszawskiej.  

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy P. Jacek Dłuski poinformował, że Firma 

TRANS BUD P. Łukasz Izydorczyk złożyła do zamawiającego czyli do Powiatowego Zarządu 

Dróg wniosek o wydłużenie terminu realizacji tych zadań które realizujemy w ramach Polskiego 

Ładu. Pierwsza z nich to rozbudowa drogi ul. Warszawskiej- Sienkiewicza, 2) przebudowa drogi 

Janowo, Ryki, Borkowo, 3) chodnik w m. Gołębiewo, 4) chodnik w m. Kozłowo.  

P. Lech Brzozowski zapytał, czy firma chce wydłużyć termin realizacji wszystkich zadań. 

P. Jacek Dłuski odpowiedział, że tak, ponieważ jest to wykonywane w ramach jedno zadania. 

Będzie też później z tego jedno rozliczenie. 

P. Lech Brzozowski zapytał, czy jest już coś skończone. 

P. Jacek Dłuski odpowiedział, że w 100% jest skończony chodnik w Kozłowie.  

Wyjaśnił, że jako uzasadnienie dla swojego wniosku, firma wskazała niekorzystne warunki 

pogodowe.  

Starosta P. Marcin Paliński zapytał, do kiedy firma chce przedłużyć wykonanie zadania. 

P. Jacek Dłuski odpowiedział, że firma wnioskuje o przedłużenie realizacji zadań do 31 maja 

2024r.  

Starosta P. Marcin Paliński zapytał, czy P. Dyrektor wyraził na to zgodę. Ma nadzieję, że.  

P. Jacek Dłuski odpowiedział, że nie. Dlatego też, P. Dyrektor chciał wniosek firmy przedstawić 

na posiedzeniu Zarządu, po to, aby Członkowie Zarządu pomogli mu podjąć decyzję w tej 

sprawie. P. Dyrektor nie uważa, żeby termin 31 maja 2024 r. był dobrym terminem. W ocenie P. 

Dyrektora termin należałoby przedłużyć do końca lutego 2024 r.. Zobaczymy, jak wszystko ułoży 

się z pogodą i czy będzie można powrócić do wykonania prac. Na razie prace stoją od dwóch 

tygodni, postęp jest jedynie na tym pierwszym odcinku od Placu Wolności do ul. Kraszewskiego 

udało się uruchomić lampy, teren jest w tej chwili oświetlony. Trwają prace intensywne, żeby z 

drugiej strony uruchomić oświetlenie czyli od Starodroża do ul. Warszawskiej przy stacji paliw. 

Powiedział, że jak tylko warunki pogodowe pozwolą na to, aby wykonać metodę tzw. „klepania 

granitu” podbudowa musi być w związku z tym dobrze wykonana i odpowiednio przygotowana, 
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trochę czasu to zajmuje. Dodał, że musimy zająć się też likwidacją kolizji, które występują w 

dalszej części tej ulicy. 

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek zapytał P. Dyrektora o realne szanse wykonania ww. zadań 

przez firmę TRANS-BUD. 

P. Jacek Dłuski odpowiedział, że z pogodą i temperaturami, jest problem jeszcze z kolizjami np. z 

kolektorem zasilającym ciepło. Roboty muszą odbyć się w dogodnych warunkach, na pewno nie 

w tak niskich jak występują obecnie. Uważa, ze do końca marca 2024 r. na pewno prace powinny 

się zakończyć. 

Starosta P. Marcin Paliński stwierdził, że ani kwiecień, ani maj nie wchodzą w grę, aby wydłużyć 

termin. 

Starosta P. Marcin Paliński zapytał, jak wygląda sytuacja z objazdami. 

P. Jacek Dłuski odpowiedział, że objazdy odbywają się po terenach tzw. spółdzielczych, 

natężenie ruchu jest znaczne, powstały wyboje i Wykonawca jeszcze nie zdążył przed mrozami 

ich naprawić  

P. Lech Brzozowski powiedział, ze są uwagi co do Wykonawcy drogi ul. Warszawskie. 

Kilkakrotnie  pytaliśmy na Zarządzie, czy realizacja zadania nie jest zagrożona i otrzymywaliśmy 

informację, że nie. 

P. Jacek Dłuski odpowiedział, że to się zgadza, ale przy optymalnych warunkach.  

P. Lech Brzozowski powiedział, że przez cały rok warunki były idealne do prac, jedynie w 

listopadzie i w grudniu było ochłodzenie i w tym miesiącu. P. Lech Brzozowski stwierdził, że nie 

widzi, żeby w robotnicy w sobotę pracowali. Uważa, że jak nie ma się sprzętu i ludzi to nie 

powinna firma startować do przetargu. Dodał, że nie wierzy w to, że jeśli przedłużymy termin 

realizacji zadania do lutego to firma wyrobi się w swoich pracach. P. Lech Brzozowski 

powiedział, że ze względu na to jakie mieli mieszkańcy powiatu mieli utrudnienia przy 

wcześniejszych remontach dróg, to firma powinna obecne remonty dróg wykonać etapami np.. 

od ul. Warszawskiej do ul. Żeromskiego lub Kraszewskiego. Wtedy też, byłyby zapewnione 

dojazdy. Uważa, że do końca marca powinno się wydłużyć termin.  

P. Zbigniew Wernik dodał, że też nie widzi osób pracujących na tej drodze np. w sobotę. 

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek stwierdził, że ludzie nie chcą pracować w sobotę. Wiąże się to 

też z dodatkowymi kosztami. 

P. Jacek Dłuski odpowiedział, że, aby dotrzeć do elementu, który trzeba przełożyć bo koliduje to 

trzeba go odkryć w całej długości, jest to praca liniowa. Dodał, ze jeśli Zarząd chciałby to zaprosi 

na spotkanie Inspektora Nadzoru, który w szczegółach wszystko Państwo wyjaśni. 

P. Lech Brzozowski uznał, że jest już za późno na to. Zapytał, czy nie ma zagrożenia jeśli chodzi 

o dofinansowanie zadania. 

Starosta P. Marcin Paliński odpowiedział, że nie ma. Podsumował, że trzeba wydłużyć termin 

zakończenia realizacji zadania. P. Starosta zwrócił się do P. Dyrektora PZD mówiąc, że to do 

niego należy decyzja, jaki termin wybierze, czy będzie to koniec lutego 2024 r. czy koniec marca 

2024 r  

 

Ad. II. 1 

 

P. Joanna Maksym przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie 

udzielenia dotacji celowych ze środków budżetu Powiatu Nidzickiego, na realizację prac 

remontowych, konserwatorskich oraz roboty budowlane, w ramach Rządowego Programu 

Ochrony Zabytków, Edycja 2RPOZ/2023. P. Joanna Maksym poinformowała, ze w związku z 

przedłożeniem przez parafię wniosków o dotację oraz w wyniku ich pozytywnej weryfikacji 

przyznaje się dotacje celowe ze środków publicznych na realizację prac remontowo-

konserwatorskich dla: 
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1. Rzymskokatolickiej Parafii Świętego Wojciecha Biskupa i Męczennika w Nidzicy, 

ul. Młynarska 12, 13-100 Nidzica, na projekt pn.: „Naprawa i izolacja pionowa murów 

fundamentowych kościoła pw. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Nidzicy - ETAP I”, 

przewidywana całkowita wartość projektu: 461 343,11 zł, wnioskowana kwota dotacji 

452 116,25 zł. 

2. Rzymskokatolickiej Parafii Świętego Wojciecha Biskupa i Męczennika w Nidzicy, 

ul. Młynarska 12, 13-100 Nidzica, na projekt pn.: „Naprawa i izolacja pionowa murów 

fundamentowych kościoła pw. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Nidzicy - ETAP 

II”, przewidywana całkowita wartość projektu: 463 219,53 zł; wnioskowana kwota dotacji: 

453 955,14 zł. 

3. Rzymskokatolickiej Parafii Niepokalanego Serca Najświętszej Maryi Panny w Łynie, Łyna 

31, 13- 100 Nidzica, na projekt pn.: „Badania konserwatorskie ścian wnętrza kościoła p.w. 

Niepokalanego Serca Najświętszej Maryi Panny w Łynie”, przewidywana całkowita 

wartość projektu: 20 000,00 zł, wnioskowana kwota dotacji 19 600,00 zł. 

 

P. Lech Brzozowski zapytał, co należy do obowiązków parafii, a co do naszych obowiązków. 

P. Joanna Maksym odpowiedziała, że my generalnie musimy nadzorować całość i pilnować 

terminów. Jesteśmy w trakcie opracowywania regulaminu. Wszystkie koszty ponoszą parafie, 

zostanie to zawarte w regulaminie. Wskazała, że zarówno w regulaminie jak i umowie zostanie 

zawarta informacja, że środki będą wypłacone po zakończeniu zadania.  

P. Lech Brzozowski zapytał, na czym polega nadzór nasz pod względem finansowym. 

P. Joanna Maksym odpowiedziała, że jest to pilnowanie terminów i obsługa systemu 

elektronicznego. Po wyłonieniu Wykonawcy, naszym zadaniem będzie przygotowanie 

odpowiednio skonstruowanej umowy, żeby zawrzeć umowę z parafiami. Za realizację inwestycji 

odpowiada parafia.  

 

Więcej pytań nie było.  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w 
Nidzicy w sprawie udzielenia dotacji celowych ze środków budżetu Powiatu 
Nidzickiego, na realizację prac remontowych, konserwatorskich oraz roboty budowlane, 
w ramach Rządowego Programu Ochrony Zabytków, Edycja 2RPOZ/2023.liczbą 
głosów: 5 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 
Ad. II. 2 

 

W dalszej części., P. Joanna Maksym przedstawiła informację o projekcie uchwały Zarządu 

Powiatu w Nidzicy w sprawie ustalenia na rok 2024 planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Powiatu 

Nidzickiego oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat, form i specjalności kształcenia. Jest 

to projekt uchwały, kory powinien zostać przedstawiony Zarządowi, nie będzie on jednak 

procedowany na dzisiejszym Zarządzie, ponieważ projekt musi – zgodnie z prawem – zostać 

zaopiniowany przez związki zawodowe nauczycieli . 

Starosta P. Marcin Paliński poinformował, że Dyrektorzy do tej pory, sami podejmowali decyzję 

w jakim zakresie nauczyciele się kształcą oraz w jakiej wysokości będzie dofinansowanie. Obecnie 

to Zarząd o tym decyduje, dzięki temu wyeliminowaliśmy kilka szkoleń i studiów 

podyplomowych tożsamych, gdzie dyrektorzy nie konsultowali się miedzy sobą, a nauczyciele,  

posiadali już takie wykształcenie, pracowali po kilka godzin i mogli podjąć pracę też w innej 

szkole.  

P. Joanna Maksym dodała, że kwota środków planowanych na 2024 rok wynosi 119.373,84 zł. 

Kwota ta wynika z ustawowego odpisu w wysokości 0,8% planowanych rocznych 

wynagrodzeniem nauczycieli.  

Starosta P. Marcin Paliński zapytał, czy te środki muszą być wydane. 
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Skarbnik Powiatu P. Renata Mróz odpowiedziała, że nie. 

P. Joanna Maksym odpowiedziała, że muszą być zabezpieczone – zgodnie z ustawą Karta 

Nauczyciela.  

 

Zarząd pozytywnie zaopiniował ww. omówiony projekt uchwały. 

 

godz. 12:40 posiedzenie Zarządu opuścił P. Paweł Przybyłek. 

 

Ad. II. 3 

P. Joanna Maksym poinformowała, iż wszczęta została procedura oceny pracy Pani Hanny 

Gabrieli Cierkowskiej – dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

Warmińsko -Mazurskie Kuratorium Oświaty zwróciło się z prośbą o wskazanie osoby 

upoważnionej do udziału procedurze dokonywania oceny z ramienia organu prowadzącego.  

P. Starosta Marcin Paliński uważa, że do podobnie jak we wcześniejszych przypadkach do 

oceny pracy dyrektora powinna być upoważniona P. Kierownik Joanna Maksym.  

 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę, aby P. Joanna Maksym była osobą upoważnioną 
do udziału w procedurze dokonania oceny pracy dyrektora ZSRiO w Jagarzewie, liczbą 
głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 
 

W dalszej części porządku obrad, Starosta P. Marcin Paliński poinformował, że wpłynęło 

pismo P. Jacka Jankowskiego dotyczące nie przyjęcia do realizacji w ramach Budżetu 

obywatelskiego z gm. Kozłowo zadań w Kozłowie, które miały zero głosów, pomimo tego, że 

one zostały zaakceptowane poprzez złożenie podpisów. Jest alokacja środków nie do końca 

wykorzystanych na gminę Kozłowo. Według Pana Radnego, zgodnie z regulaminem one 

wszystkie powinny być tam wykorzystane bez względu na to, czy dany wniosek otrzymał głos czy 

nie. Po drugie P. Radny wskazuje, że została odebrana jedna urna z Gminy Kozłowo. Nie 

wskazuje jednak, ile tych urn było. 

P. Starosta P. Marcin Paliński poprosił, P. Joannę Maksym o odczytanie pisma P. Jacka 

Jankowskiego. 

 

godz. 12:55 do posiedzenia Zarządu powrócił P. Paweł Przybyłek. 

 

P. Joanna Maksym dodała, że była tylko jedna urna do odebrania i to zostało sprawdzone. 

P. Starosta P. Marcin Paliński powiedział, że skoro  nie otrzymał żaden projekt głosu to nie 

powinien otrzymać dofinansowania. Poprosił, aby w tym tonie została przygotowana odpowiedz 

dla P. Radnego oraz, aby sprawę skierować do P. Mecenas.  

P. Lech Brzozowski powiedział, że jeśli na wniosek byłby oddany chociaż 1 głos to wtedy 

moglibyśmy zadanie realizować. 

P. Starosta P. Marcin Paliński powiedział, że ideą budżetu obywatelskiego jest to aby integrować 

mieszkańców. 

 

Dalej, P. Starosta poprosił, aby P. Joanna Maksym odczytała pismo Pana Ryszarda 

Kumelskiego Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki 

Społecznej i Pomocy Rodzinie.  

P. Starosta dodał, że przygotowując biuletyn skupiliśmy się przede wszystkim na 

przeprowadzonych inwestycjach i to też nie wszystkich. Nie poruszamy tutaj utworzenia 

jednostki ODN np. co P. Starosta uważa, za duże wydarzenie, czy też utworzenie punktu 

paszportowego. Powiedział, że rozważyć można wymienienie funkcji Przewodniczących Komisji 

stałych.  
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P. Joanna Maksym zwróciła uwagę, że przy uwzględnieniu funkcji  Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczącego trzeba wziąść pod uwagę to, że zmianie ulegnie szata graficzna Biuletynu, 

ze względu m. in na objętość nazw komisji stałych Rady Powiatu w Nidzicy. 

P. Starosta poprosił Członków Zarządu o to, aby do końca tygodnia podjęli decyzję, czy w 

Biuletynie powinno wskazać się Przewodniczących i Wiceprzewodniczących komisji.  

 

Ad. III. 1 

 

Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz przedstawiła wyniki z kontroli przeprowadzonej 

przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego odnośnie zadań obronnych realizowanych przez P. 

Starostę Nidzickiego. Wystąpienie zakończyło się wynikiem pozytywnym z nieprawidłowościami. 

Został nam wyznaczony termin na udzielenie informacji odnośnie realizacji wniosków i zaleceń w 

terminie 60 dni.  

 

Ad. III. 2 

 

Następnie, P. Iwona Urbanowicz omówiła wyniki audytu przeprowadzonego w Starostwie 

Powiatowym w Nidzicy. Celem kontroli była ocena systemu bezpieczeństwa informacji i ochrony 

danych w Starostwie Powiatowym w 2023 r.. Ogólna ocena przeprowadzonego audytu jest 

pozytywna. Jedyne uwagi i zalecenia jakie wniósł Audytor dotyczą analizy ważności licencji na 

oprogramowanie służące do przetwarzania danych osobowych. Uwagi będą realizowane na 

bieżąco P. Sekretarz odniosła się do zaleceń audytu za 2022 r., gdzie było zalecenie 

przeprowadzenie szkolenia dla pracowników w zakresie przetwarzania informacji i powołania 

inspektora bezpieczeństwa teleinformatycznego. Wyjaśniła, że odnośnie przetwarzania informacji 

(w tym ochrony danych osobowych) odbyło się szkolenie 3 października 2023 r. , natomiast 

odnośnie powołania rozpoczęliśmy procedury w tym zakresie i jesteśmy na etapie uzgodnień z 

Państwowym Instytutem Badawczym w celu pozyskania laptopa i telefonu do przetwarzania 

informacji niejawnych, które mają klauzulę niejawną. Następnie, P. Sekretarz przedstawiła 

planowane tematy audytu wewnętrznego w tym roku. Jest to: funkcjonowanie i finansowanie  

zadań realizowanych przez Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy, prawidłowość 

realizacji wybranych zadań przez Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji w Nidzicy, organizacja i 

funkcjonowanie Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego, współpraca 

z innymi komórkami i jednostkami powiatowymi oraz prawidłowość funkcjonowania systemu 

bezpieczeństwa systemu informacji w Starostwie Powiatowym, w tym ochrony danych 

osobowych.  

 

Ad. III. 3 

 

Dalej, P. Iwona Urbanowicz poinformowała o rozpoczętych kontrolach w Domu Pomocy 

Społecznej. Powiedziała, że otrzymaliśmy informacje, że jest prowadzona kontrola w  

Środowiskowym Domu Samopomocy w Nidzicy oraz rozpoczęta została kontrola w Domu 

Rodzinnym w Napiwodzie. Te 2 kontrole przeprowadza Wojewoda Warmińsko-Mazurski.  

 

W dalszej części, P. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek Inspektora Nadzoru 

Inwestorskiego dotyczący zwiększenia Jego wynagrodzenia za nadzorowanie inwestycji jaką jest 

rozbudowa/przebudowa budynku Starostwa Powiatowego w Nidzicy. W związku z wydłużeniem 

terminu realizacji inwestycji, a tym samym wydłużenia terminu realizacji nadzoru inwestorskiego, 

P. Inspektor złożył wniosek o zwiększanie Jego wynagrodzenia o kwotę 70.725,00 zł. Po 

przeanalizowaniu wniosku, P. Sekretarz uważa, że wniosek powinien być uzupełniony i powinna 

być skorygowana kwota ewentualnego zwiększenia wynagrodzenia. P. Inspektor uważa, że 



7 
 

zwiększył mu się okres sprawowania nadzoru o rok, ponieważ z umowy wynika, że nadzór miał 

sprawować do 23.03.2023r. P. Sekretarz nadmieniła, że umowa była zawierana w 2021 r. kiedy to 

rozpoczynano całą procedurę związaną z rozbudową budynku Starostwa Powiatowego. 

Ostatecznie inwestycja miała zakończyć się do 5 listopada 2023 r., ale została przesunięta do 

31.03.2024 r.. W związku z powyższym nie powinniśmy zgodzić się z tym, że okres nadzoru 

zwiększył się P. Inwestorowi o 12 miesięcy, tylko o 5 miesięcy. W umowie zawartej z P. 

Inspektorem zostały wskazane daty przybliżone., a wynagrodzenie otrzymuje za czas 

sprawowania nadzoru nad inwestycją. Ponadto, P. Sekretarz nadmieniła, że w naszej ocenie czas 

nadzoru nad inwestycją nie jest jedynym czynnikiem, który wpływa na wysokość wynagrodzenia. 

Na wysokość wpływa rodzaj inwestycji nad jaką sprawuje nadzór. W przypadku rodzaju i zakresu 

nadzoru nic się nie zmieniło. Z tych 2 powodów ten wniosek powinien zostać skorygowany, 

odnośnie wysokości wynagrodzenia można byłoby ten wniosek rozpatrzeć.  

P. Lech Brzozowski stwierdził, że w przetargu została ustalona taka cena i on się na to zgodził 

P. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że ustawa Prawo Zamówień Publicznych przewiduje 

możliwość zmiany umowy, w tym wynagrodzenia. 

P. Lech Brzozowski uważa, że P. Inspektor nie dopilnował rozbudowy budynku Starostwa 

Powiatowego.  

P. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że P. Inspektor może złożyć wniosek, ale powinien go 

skorygować, a Zarząd go rozpatrzy.  

 

Ad. IV. 1 

 

P. Sekretarz poinformowała, że w systemie e-sesja została zamieszczona odpowiedź na 

interpelację P. Jacka Jankowskiego, która dotyczyła zagadnień związanych z obsługą prawną w 

Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Dodała, że umieszczona została w systemie interpelacja 

P. Jacka Jankowskiego z dnia 8 stycznia dotycząca pytań w zakresie korekty planu finansowanego 

za 2023 rok. W systemie jest zamieszczona również informacja odnośnie kredytu inwestycyjnego. 

Na dzień 04.01.2024 r. stanowi on kwotę 4.993.239,84 zł. Kredyt jest spłacany w terminie. 

Została spłacona kwota w wysokości 7.842.953,50 zł.  

Następnie, P. Sekretarz przedstawiła informację z NFZ, która jest odpowiedzią na pismo 

Społecznej Rady Seniorów Województwa W-M dotyczące ceny punktu rozliczeniowego oddziału 

geriatrycznego. W związku z tym, że oddział geriatrii rozpoczął swoją działalność w sierpniu 

2022 r, jako komórka funkcjonująca krócej niż 2 lata nie mógł zostać włączony do umowy w 

ramach ryczałtu systemu podstawowego szpitalnego zabezpieczenia świadczeń opieki zdrowotnej 

podczas tworzenia jesienią 2022 r. wykazu szpitali sieciowych na kolejny okres tj. od 1 stycznia 

2023 r. do 30 czerwca 2027 r.. W związku z tym, ta wycena punktów jest  w takiej wysokości w 

jakiej jest w tej chwili naliczana. Dodała, iż wszystkie ceny tych punktów rozliczeniowych nie są 

ustalane przez fundusz tylko są ustalane na podstawie  wyceny świadczeń, którą sporządza 

Agencja Oceny Technologii Medycznej i Taryfikacji. Fundusz jest zobowiązany, żeby 

przestrzegać i wykorzystywać te przepisy i rekomendacje publikowane przez Ministerstwo i 

Agencję  Oceny Technologii Medycznej i Taryfikacji. Kolejna informacja dotyczyła naszych 

zapytań w sprawie wynagrodzenia P. Dyrektor ZOZ 2022 r. z tytułu zatrudnienia w ZOZ. 

Udzielona informacja nie jest wyczerpująca i jasna, w związku z tym Starostwo Powiatowe 

ponownie wystąpiło z takim zapytaniem do ZOZ.  

P. Anna Szypulska odpowiedziała, że ZOZ jest w trakcie przygotowywania pisma. Czekamy 

również na opinię Radcy Prawnego.  

Dalej, P. Sekretarz poinformowała, że do Starostwa Powiatowego w Nidzicy wpłynęła do 

wiadomości skarga na jedną pracownicę pracującą na ZOL w Nidzicy.  

P. Anna Szypulska poinformowała, że osoba, o której mowa w piśmie została odsunięta od 

pełnienia swojej funkcji. Dodała, że na pewno nie będzie pełniła funkcji pielęgniarki na ZOL.  
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Starosta P. Marcin Paliński poinformował o spotkaniu, które odbyło się w dn. 9 stycznia 2024 r.  

z Dyrektorem NFZ w Olsztynie P. Zakrzewskim. P. Starosta poinformował, że nie zostały w 

pełni wykorzystane środki, które zostały przyznane na rehabilitację ambulatoryjną. 

P. Anna Szypulska poinformowała, że złożyła zamówienie na usługi kancelaryjne. Wskazała, że 

jeśli chodzi o NFZ, kontrakty i umowy to rozmawia z kierownikami poszczególnych komórek 

organizacyjnych.  

Następnie, P. Anna Szypulska przedstawiła sytuację Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

Poinformowała, że zabezpieczenie kadry w obsadę lekarską jest trudne. Dodała, że prowadzi 

rozmowy o pracę z lekarzami, ale pozyskanie nowych osób do pracy jest trudne. Nie wszyscy 

chcą rozmawiać o pracy w naszym szpitalu, nie każdy z lekarzy odpowiada na zapytania o ofertę 

pracy. Nie sądziła, że opinia o naszym szpitalu jest aż tak zła i szpital jest źle odbierany na 

zewnątrz. Poinformowała, że 2 lekarzy zadeklarowało pracę w naszym szpitalu.. Powiedziała, że 

dopóki nie zabezpieczymy oddziału w kadrę medyczną to na ten moment jest duże ryzyko, że nie 

będziemy mieli z kim pracować. Dodała, że jest świadoma tego, że musimy wyciszyć sytuację jaka 

panuje między ZOZ a Starostwem Powiatowym. Następnie, P. Anna Szypulska poinformowała 

Zarząd, że doszło do pęknięcia jednej ze ścian w nowym skrzydle budynku szpitala. Sytuacja jest 

o tyle problematyczna, że nie można domagać się naprawy ww. ściany na podstawie gwarancji, z 

tego względu, że firma, która była wykonawcą już nie istnieje. P. Anna Szypulska poinformowała 

również, że popsuł się piec zabezpieczający główny piec w razie awarii w dostawie ciepła i ciepłej 

wody do szpitala. 

P. Anna Szypulska zapytała, czy Zarząd jest otwarty na rozmowy w sprawie przyjęcia do szpitala 

w Nidzicy lekarzy rezydentów. Powiedziała, że Grudziądz realizuje taki pomysł, że zachęca 

lekarzy rezydentów tym, ze opłaca im mieszkania i żłobek dla dzieci.  

Starosta P. Marcin Paliński odpowiedział, że nie zamyka drogi jeśli chodzi o rozmowy na ten 

temat. Nadmienił, że temat ten był już wcześniej poruszany. Dodał, że na dzień dzisiejszy nie ma 

zabezpieczonych środków na ten cel. Powiedział, że do takich rozmów możemy przystąpić, 

natomiast musiałoby to być poprzedzone tym, że mamy już konkretnego kandydata i wówczas 

rozmawiamy na ten temat. Na pewno wysokość stypendiów byłaby zawsze taka sama. 

P. Anna Szypulska dodała, że tutaj na pewno dużą rolę odegrałaby promocja szpitala, np. jest 

Akademia Medyczna w Elblągu, można byłoby tam wypromować szpital np. ulotkami  

 

godz. 14:55 posiedzenie opuścił Wicestarosta P. Paweł Przybyłek. 

 

Ad. IV. 1 

 

P. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na 2024 rok, w którym to: 

1. W związku z naliczeniem przez bank odsetek bankowych na wydzielonym rachunku  

od środków RFIL za IV kwartał 2023 roku zwiększa się plan dochodów Starostwa 

Powiatowego  w  dziale 758, rozdziale 75816, o kwotę 25 152,57 zł.  

Powyższe środki planuje się przeznaczyć na zadanie inwestycyjne pn. „Rozbudowa  

i przebudowa budynku Starostwa Powiatowego w Nidzicy wraz z zagospodarowaniem 

terenu posesji przy ul. Traugutta 23”. 

Na wniosek Starostwa Powiatowego zwiększa się plan wydatków na w/w. zadaniu o 

kwotę 427 997,52 zł. ponieważ wykonawca nie zrealizował zaplanowanego zakresu prac 

w 2023 roku i jest konieczność przesunięcia środków na 2024r.  

Plan po zmianach wynosi 6 225 232,81 zł.  

2. Na wniosek Powiatowego Zarządu Dróg dokonuje się zmian w planie zadań  

remontowych jednostki, a mianowicie: 

a) Zmienia się wartość zadania ,,Remont drogi powiatowej Nr 1585N na odcinku 

Januszkowo-Michałki-Raczki o kwotę 186 690,08 zł. Było 3 590 103,85 zł, aktualnie 
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jest 3 776 793,93 zł, z tego: środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – 

2 266 130,35 zł, środki z Gminy Nidzica – 186 690,08 zł, środki z Gminy Kozłowo – 

568 686,70 zł, środki Powiatu Nidzickiego – 755 286,80 zł. Powyższe zadanie nie 

zostało zrealizowane w 2023 r. z uwagi na przedłużające się roboty drogowe z 

powodu niekorzystnych warunków atmosferycznych. 

3. Na wniosek Powiatowego Zarządu Dróg dokonuje się zmian w planie zadań  

inwestycyjnych jednostki, a mianowicie: 

a) Zwiększa się plan wydatków na  zadaniu ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1585N 

Mielno-Rączki (dr.nr 1264N) w m. Januszkowo opracowanie dokumentacji 

projektowej” o kwotę 20.817,75 zł.  Było 83 271,00 zł., aktualnie jest 104 088,75 zł, z 

tego: środki z Gminy Kozłowo – 52 044,37 zł, środki Powiatu Nidzickiego – 

52 044,38 zł.  Powyższe zadanie nie zostało zrealizowane w 2023 r., z uwagi na trudne 

warunki w terenie nie wykonano map do celów projektowych. 

b) Wprowadza się nowe zadanie pn ,, Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi 

powiatowej nr 1264N Leszcz-Jankowice-Rączki-Moczysko w m. Szkotowo” na kwotę 

39 975,00 zł, z tego środki Powiatu Nidzickiego – 39 975,00 zł. Powyższe zadanie nie 

zostało zrealizowane w 2023 r. z uwagi na trwający proces odszkodowawczy 

polegający na ustaleniu ostatecznej wysokości odszkodowania od ubezpieczyciela z 

tytułu kradzieży pomierników prędkości.  

4. Na wniosek Starostwa Powiatowego zmniejsza się plan wydatków jednostki na kwotę 

20 000,00 zł, w dziale 757 obsługa długu publicznego, rozdziale 75702 Obsługa papierów 

wartościowych, kredytów i pożyczek…, par. 8110 odsetki od samorządowych papierów 

wartościowych lub zaciągniętych przez jst kredytów i pożyczek.  Jednocześnie zwiększa 

się plan wydatków jednostki na kwotę 20 000,00 zł, w dziale 757 obsługa długu 

publicznego, rozdziale 75702 Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek…, 

par. 8010 rozliczenia z bankami związane z obsługą długu publicznego. Zmiany związane 

są z potrzebą zabezpieczenia planu wydatków na obsługę długu publicznego.  

5. Na wniosek Starostwa Powiatowego wprowadza się w dziale 750, rozdziale 75020,  

par. 6050 zadanie inwestycyjne pn. ,,Wyposażenie rozbudowanego budynku Starostwa 

Powiatowego w Nidzicy” na kwotę 344 249,32 zł. Realizacja tego zadania została 

rozpoczęta w 2023 roku. Wykonawcy zostali wyłonieni w trybie ustawy Prawo zamówień 

publicznych i zawarte zostały w nimi umowy, z terminem realizacji do dnia 28 grudnia 

2023 r. Koszty  zadania wynosiły  928 791,45 zł, a środki na jego realizacje były 

zabezpieczone w budżecie powiatu.  W zawartych umowach  jest przewidziana możliwość 

zmiany terminu realizacji tego zadania  w sytuacji, gdy nastąpi przesunięcie terminu 

realizacji rozbudowy budynku Starostwa. Ponieważ rozbudowa budynku  Starostwa nie 

została zakończona  w ustalonym  terminie tj. do  31.12.2023 r., nie było możliwości 

zrealizowania  całości  zadania jakim jest wyposażenie.   W 2023 r. została zrealizowana  

jego część,  za kwotę  584 542,13 zł. Do zakończenia realizacji zadania  w 2024 r. 

niezbędne są środki w wysokości 344 249.32 zł. Po zabezpieczeniu środków w budżecie  

powiatu,  z Wykonawcami tego zadania  zostaną  zawarte aneksy  do umów w części 

dotyczącej  zmiany terminu realizacji zadania.  

6. Na wniosek Starostwa Powiatowego zmniejsza się plan wydatków jednostki na 

Nieodpłatnej pomocy prawnej w par. 4300 na kwotę 14 672,13 zł. Jednocześnie zwiększa 

się plan wydatków jednostki na kwotę 14 672,13 zł, z tego: w par. 4170  

o kwotę 12 272,92 zł, w par. 4110 o kwotę 2 098,58 zł, w par. 4120 o kwotę 300,63 zł. 

Powyższe zmiany związane są z realizacją zadania polegającego na świadczeniu 

Nieodpłatnej pomocy prawnej w Powiecie Nidzickim. Okręgowa Izba Radców Prawnych 

w Olsztynie wyznaczyła do obsługi Radcę prawnego nie prowadzącego działalności 

gospodarczej. W związku z tym zaistniała konieczność zawarcia umowy zlecenia na 

świadczone usługi i rozliczenie składek na ubezpieczenie społeczne. 

7. Na wniosek Starostwa Powiatowego zmienia się rodzaj finansowania wydatku w rozdziale 

70005 par. 4480 oraz par. 4500 na kwotę 224,00 zł  tj. z wydatków zleconych na wydatki 

własne. Zmiana dotyczy opłacenia podatku rolnego za 2024 rok. 
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Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w 

Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok,  liczbą głosów: 4 - „za”, 0- 

„przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

godz. 15:07 do posiedzenia dołączył Wicestarosta P. Paweł Przybyłek. 

 

Ad. IV. 2 

 

Następnie, P. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2024-2034. W projekcie 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 

2024-2034 wprowadza się następujące zmiany: 

 

1. Uaktualnia się plan dochodów i wydatków budżetu na 2024 rok, zgodnie z uchwałą Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu; 

2. Zwiększa się deficyt budżetu powiatu o kwotę 670 818,57 zł. Deficyt po zmianie wynosi 

8 601 537,20 zł i zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z: 

1)  Sprzedaży papierów wartościowych wyemitowanych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego  w kwocie 7 335 216,51 zł; 

2) niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w 

kwocie 1 266 320,69 zł. 

3. Zwiększa się plan przychodów o kwotę 670 818,57 zł z tytułu niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i 

wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach. Plan przychodów po zmianach wynosi 10 397 529,20 

zł. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w 

Nidzicy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego 

na lata 2024-2034.,  liczbą głosów: 5 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono.   

Protokołowała: 

 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 

 


